
Norsk Retrieverklubb            

Referat fra Norsk Retrieverklubbs generalforsamling  

13.mai 2017, Quality Hotell, Gardermoen 

 

1) Åpning 

Leder ønsket velkommen til årets GF. 

2)  

a) Valg av 

Ordstyrer:   Ole Kristian Skodde 

Referenter:   Anne Mette Sletthaug, Gøril Rogne 

Underskrivere protokoll: Eli Nyhus, Ellisiv Hovig 

Tellekorps:   Lill Fischer, Helge Hovland, Rolf Arne Kaspersen. 

b) Fastsettelse av avdelingenes stemmetall og personlig frammøtte.  

 
 

47 tilstede med 2672 stemmer totalt.   

Vedtak: - Innkalling og dagsorden til GF 2017 ble enstemmig godkjent 

Totalt antall stemmer: 2 672   

Sum 5 048 56 32 15 47 4 319 1 022 12 2 657

Avdeling Ant. H.medl.

Ant. 

Repr.

Ant. Repr. 

møtt

Ant. Medl. 

Møtt

Totalt ant. 

Tilstede

Stemmer til 

fordeling på 

Repr.

Ant. 

stemmer pr. 

Repr.

Ant. stemmer 

REST til 

fordeling

Ant. 

stemmer 

tot. repr.

Agder 231 3 2 0 2 231 100 0 200

Bergen og omegn 401 5 0 0 0 401 0 0 0

Fosen 25 1 1 0 1 25 25 0 25

Gjøvik/Lillehammer 125 2 2 0 2 125 62 1 125

Kongsvinger og omegn 102 2 2 2 4 100 50 0 100

Midt-Hedmark 188 2 2 1 3 187 93 1 187

Nordland 40 1 1 1 2 39 39 0 39

Nord-Trøndelag 121 2 0 0 0 121 0 0 0

Oslo og omegn 1 069 11 11 4 15 1065 96 9 1065

Ringerike og omegn 118 2 2 1 3 117 58 1 117

Rogaland 349 4 0 0 0 349 0 0 0

Sogn og Fjordane 58 1 1 0 1 58 58 0 58

Sunnmøre 143 2 0 1 1 142 0 0 0

Telemark 132 2 0 0 0 132 0 0 0

Tromsø og omegn 133 2 1 0 1 133 100 0 100

Trondheim og omegn 342 4 1 2 3 340 100 0 100

Vadsø og omegn 50 1 0 0 0 50 0 0 0

Vest-Finnmark 41 1 1 0 1 41 41 0 41

Vestfold 258 3 2 1 3 257 100 0 200

Østfold 408 5 3 2 5 406 100 0 300

Uten avd.medlemskap 714        0 0 0 0 0 0 0 0
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3) Årsberetning for 2016 

Styrets årsberetning 

Endringer i årsberetningen: 

Styrets sammensetning 

Fra 01.01.2016 til 08.05.2016 

Leder:  Hans Ole Stenbro, Rakkestad 

Nestleder: Erik Bostad, Gjøvik 

Kasserer: Karin Fagerås, Sokna 

Styremedlem: Mona Skyrudshaugen, Bruvoll 

Tormod Ruud, Oslo 

Anne Mjelde Myhr, Bergen 

Stein Feragen, Hobøl 

 

Varamedlem: Inger Elden, Bodø 

  Kate Iren Tangnes, Oslo 

 

Jakthunddivisjonen: Samarbeidet i interessefellesskapet Jakthunddivisjonen fortsetter framover.   

Erik Bostad var representant fra Norsk Retrieverklubb. Han ledet også styringsgruppen i JD 

Arrangementer: 

Det ble arrangert et raseseminar på Gardermoen i oktober med meget god deltakelse. 

-------------------------------------------------- 

Det kom skryt fra salen angående oppsett av årsberetningene fra styret og komiteene. I tillegg kom 

et ønske om at raserådenes oppsett blir mere standardiserte.  

Forslag til vedtak: 
 

Årsberetningen for 2016 godkjennes. 

 

Vedtak: - Årsberetningen ble enstemmig godkjent. 
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4) Revidert regnskap 2016 

 

Følgende punkter ble kommentert: 

Mesterskapshelgen: 

Berit Lund, avd. Kongsvinger: Hvorfor ble underskuddet så stort? 

Kasserer: Dyr leie av område, Teknisk arrangør var to avdelinger, noe som ga lang reisevei for 

medhjelpere og høye utgifter. 

Lill Fischer, avdeling Oslo og omegn: Hvilke tiltak er satt inn for neste år?  

Kasserer: Reise- og boutgifter for medhjelpere blir ikke dekket i så stor grad som året før. Det 

kommer sterkere føringer fra hovedstyret, oppfølgingen av teknisk arrangøravtale blir bedre. 

Det ønskes en bedre dugnadsånd, medhjelpere skal vite på forhånd hva som blir dekket.  

Erik Bostad, avdeling Gjøvik og omegn: Styret bør se på arrangementsform og ha en bedre oppfølging 

når det gjelder budsjett. 

Leder: Vi gjorde ingen endringer fra 2015 til 2016. 2015 gikk veldig bra. Det var umulig å forutse det 

store underskuddet.  

Lill Fischer, avdeling Oslo og omegn: Hvem har økonomisk ansvar?  

Kasserer: Ansvaret har hovedstyret men delegert videre til SJK.  

Nils Gunnar Korsvik, avdeling Vest-Finnmark: Hovedstyret har ansvar, punktum, ikke legg det på 

underkomiteer. 

Det ble også redegjort for andre poster som forårsaket årets underskudd. 

Annonser: Det er et vanskelig marked. 

Medlemsantall: Det har vært en synkende trend men hovedstyret håper at nytt 

medlemsregistreringsprogram med mulighet til verving av medlemmer til redusert pris skal hjelpe 

på. NKK har også fått et nytt økonomisystem som skal gjøre det lettere å få inn kontingent og gjøre 

det lettere å bli medlem. 

Hjemmesiden: Det ble en del utvidelser etter at kravspesifikasjon og anbudsrunden var ferdig. Dette 

var forbedringer som var ønskelig fra avdelingene og Sentral jaktkomité. 

 

Forslag til vedtak:  

Regnskapet for 2016 som viser et underskudd på 408.452.- godkjennes.  Styret gis ansvarsfrihet. 

Vedtak: - Enstemmig godkjent. 
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5) Korrigert budsjett 2017 

Kommentarer til korrigert budsjett: 

Inntekter: 

Vi har senket forventninger til antall medlemmer. 

Det er som vanlig lagt inn momskompensasjon. 

For Mesterskapshelgen har vi gått ned på forventet inntekt pga. plasseringen på Geilo 

Utgifter: 

Innkjøp av henger til utstillingsutstyr. 

Eksteriørdommerkonferansen er flyttet fra 2017 til 2018. 

Det er endret til et 0-budsjett for Mesterskapshelgen. 

 

Forslag til vedtak: 

Korrigert budsjett for 2017 som viser et overskudd på 5148 vedtas 

 
Vedtak: - Enstemmig godkjent. 

 

8)  Forslag om kontingentendring og fjerning av medlemsavgiften 

Sak fra NRK avdeling Oslo og omegn 

Forslag til vedtak: 

Vi foreslår å fjerne medlemsavgiften som avdelingene betaler (forenkle) ved å øke kontingenten med 

litt mer enn det medlemsavgiften bidrar med (styrke).  

Skriftlig avstemming: For: 1117 stemmer, Mot: 1554 stemmer, Blank: 1 stemme 

Vedtak: - Forslaget falt med 1117 mot 1554 stemmer 

 

6) Kontingent for 2018 

Forslag til vedtak: 

Medlemskontingenten for 2018 foreslås økt til kr 300,- 

 

Vedtak: - Enstemmig godkjent. 
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7) Budsjett 2016 

Forslag til vedtak: 
 

Budsjett for 2018 som viser et overskudd på kr 23.800,- vedtas 

Vedtak: - Enstemmig godkjent. 

 

9)       Sak fra RR Labrador 

Forslag til vedtak:  

GF vedtar at hovedstyret i NRK sender til NKK følgende krav angående avlssperre for labrador 

retriever: 

Vi ønsker å forandre registreringskrav for labrador retriever hos NKK. Nå er det kun kjent HD status 

som er krav. Vi ønsker å innføre kjent AD status også. Vi ønsker også at det blir automatisk satt 

avlssperre på alle som får E på hofter og 3 på albuer istedenfor avlssperre på avkom av disse slik det 

er nå. Denne avlssperren vil selvfølgelig oppheves dersom de blir omrøntget og får en bedre grad. 

Vedtak: - Enstemmig godkjent. 

 

10)     Sak fra RR Flat 

Forslag til vedtak: 
 

GF vedtar at hovedstyret i NRK sender inn til NKK følgende tilleggskrav angående primært 
registreringsrestriksjoner, subsidiert avlssperre for flatcoated retriever for hunder som ikke oppfyller 
følgende krav: 
 
• Foreldredyr skal ha HDA, HDB eller HDC.  For avlsdyr som er røntget i land med andre offisielle 
avlesningssystemer, eksempelvis UK, gjelder krav om kjent status for registrering. 
 
• Tispen skal ha fylt to år på paringstidspunktet 

 

Vedtak: - Enstemmig godkjent. 
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11)     Sak fra RR Toller 

Forslag til vedtak: 

GF vedtar at hovedstyret i NRK sender inn til NKK følgende tilleggskrav angående primært 

registreringsrestriksjoner, subsidiært avlssperre for nova scotia duck tolling retriever 

Krav for å kunne registrere valpekull av rasen NSDTR i NKK: 

1. Begge foreldre har HD C eller bedre  

2. Stopp i registrering av valpekull hvor en hund har totalt mer enn 45 avkom etter seg i tidligere kull 

3. Maksimalt 2 kull fra samme oppdretter uten at oppdretter har godkjent kennel 

Begrunnelse: 

1. Svenske tollerklubben rapporterer om en negativ trend med hensyn på HD-feil.  

I 2015 utgjorde dette 17 % og i 2016 22 %. Tilsvarende tall i Norge er 16% i 2016. Det er ønskelig å 

opprette holde dette nivået i Norge. 

2. Raserådet toller observerer en uheldig utvikling med hensyn på "overforbruk" av enkelte 

hanhunder og ønsker å stoppe en mulig matadoravl 

3. Dersom en privatperson fortsetter avl etter å ha vært oppdretter for 2 kull, regnes det som et 

bevisst valg i forhold til å drive avl. Da bør også krav som stilles til kennel-eiere med hensyn på avl 

oppfylles.  

Det bør åpnes for å kunne søke dispensasjon fra punkt 1 og 2 og da etter begrunnet gevinst i forhold 

særlig andre gode egenskaper som er verdt å ivareta i rasen. 

Vedtak: - Enstemmig godkjent. 

 

12)     Sak fra RR Golden 

Forslag til vedtak: 

GF vedtar at hovedstyret i NRK sender inn til NKK følgende tilleggskrav angående avlssperre for 

golden retriever: 

-Avlssperre /avlsforbud på hunder med HD E og eller AA 3. Denne opphøres ved re-røntging til bedre 

resultat.   

Kravene frafaller for frossen sæd som er tappet før gjeldende krav innføres.   

Vedtak: - Enstemmig godkjent. 

 

 

 



Side 7 av 8 
 

13) Valg 

a) Leder, styremedlemmer og varamedlem 

b) Valgkomité og varamedlem 

c) Revisor og varerevisor 

d) Representanter til NKK RS 

 

Det er 46 stemmeberettigede til stede hvorav 0 har levert forhåndsstemme. 2 stemmer ble forkastet. 

Det er innsendt 30 forhåndsstemmer, av disse ble 5 forkastet. Totalt 69 stemmer er avgitt ved valg.  

Valg av leder - styremedlemmer: 

Det skal velges leder for 1-år,  2 styremedlemmer for 2 år, kasserer for 2 år, 1 varamedlem for 2 år 

Resultat av valget: 

Leder: 

Hans Ole Stenbro  60 stemmer 

Kasserer: 

Karin Fagerås   56 stemmer 

Styremedlemmer: 

Mona Skyrudshaugen  67 stemmer  

Bjarne Holm   40 stemmer 

Kate Iren Tangnes  38 stemmer 

Kate Iren Tangnes blir derved varamedlem i kommende periode. 

Valgkomite: 

Dag Wennesland  55 stemmer 

Nina Skjelbred   53 stemmer  

Morten Kjelland  49 stemmer 

Berit Langdahl Andresen 38 stemmer 

Revisor 1 år: 

Håvard Heier    63 stemmer 

Vararevisor 1 år: 

Miriam Jofre   60 stemmer 

Representanter til RS: 

Mona Skyrudshaugen  68 stemmer  

Hans Ole Stenbro  59 stemmer 

Karin Fagerås   55 stemmer 

Magnus Ånsløkken   52stemmer 

Inger Elden   42 stemmer 

Kate Iren Tangnes  41 stemmer 
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Styrets sammensetning etter Generalforsamlingen 30.mai 2017 ble: 

Leder:   Hans Ole Stenbro   gjenvalgt 2017 

Kasserer: Karin Fagerås,   gjenvalgt 2017 

Styremedlem: Magnus Ånsløkken  valgt 2016 

Styremedlem: Anne Kathrine Haldorsen valgt i 2016 

Styremedlem:  Bjarne Holm   valgt 2017 

Styremedlem: Mona Skyrudshaugen  gjenvalgt 2017   

Styremedlem  Elin Kippenberg   valgt i 2016 

Varamedlem:  Inger Elden   valgt 2016  

Varamedlem:  Kate Iren Tangnes  gjenvalgt 2017   

 

Gardermoen, 13.05.2017 

 

Gøril Rogne   Anne Mette Sletthaug   Ole Kristian Skodde 

 

 

Eli Nyhus   Ellisiv Hovig 

 


